

**SPECIAL FACILITIES SERVICES  
(SPECIAL ASSEMBLIES)**

**Item 730**                    **BANDWIDTH SELECT, DIGITAL PRIVATE LINE AND LOCAL ACCESS - N**  
**CUSTOMER SPECIFIC ARRANGEMENT**

**730.9**                    **Customer Specific Information**

**1. General**

**Services Provided**    (a) The Company provides the following Services to the Customer, as detailed in this  
Tariff Item. N

Services	N
Bandwidth Select Services:	N
Digital Local Access	

**General Terms and Conditions**    (b) In the event of any inconsistencies between this Tariff Item and any written or  
unwritten contract with the Customer, the rates, charges, terms and conditions  
specified in this Tariff Item shall prevail. N

(c) Term

The term of this arrangement is for a Minimum Commitment Period (MCP) of 2 years.

(d) Termination

(1) The Customer or the Company (the Parties) may terminate this arrangement or a  
portion of the services, at any time prior to the end of the MCP by providing the other  
Party with written notice of termination, at least 30 days prior to the end of the term. In  
the event of early termination by the Customer, the Customer shall pay to the  
Company in a single payment, at the time of termination, any outstanding service  
charges and/or construction charges plus termination charges equal to 100% of the  
remaining committed revenues. N

# NATIONAL SERVICES TARIFF

CRTC 7400-E  
ORIGINAL PAGE 731.8.1  
Section 7

www.bell.ca/tariffs

## SPECIAL FACILITIES SERVICES (SPECIAL ASSEMBLIES)

**Item 730** **BANDWIDTH SELECT, DIGITAL PRIVATE LINE AND LOCAL ACCESS – N**  
**CUSTOMER SPECIFIC ARRANGEMENT**

**730.9** **Customer Specific Information - continued**

**1. General - continued**

**General Terms  
and Conditions**

(d) Termination - continued

(2) The Customer may migrate to a comparable service prior to the expiry of the MCP without the requirement to pay termination charges. A comparable service is one where committed revenues are at least equal to or higher than the remaining revenue commitment under the MCP terminated by the Customer.

**Rates and Charges**

(e) The Service consists of Bandwidth Select Service and Digital Local Access facilities. These services are combined into a single monthly rate, as indicated in the following table:

Location	Distance (miles)	Circuit Speed	Monthly Rate	Service Charge
City A – City B	50	DS-1	\$ 7,740.00	\$ 4,000.00
City C – City D	19	DS-3	4,604.00	2,000.00
City E – City D	31	DS-3	7,115.00	2,000.00
City A – City D	58	DS-3	8,042.00	2,000.00

*End*

INSTALLATIONS SPÉCIALES  
(MONTAGES SPÉCIAUX)

Article 730 SÉLECTION DE LARGEUR DE BANDE, LIGNE SPÉCIALISÉE NUMÉRIQUE ET ACCÈS LOCAL – ENTENTE SPÉCIFIQUE D'ABONNÉ N

730.9 Renseignements sur l'abonné

1. Généralités

Services fournis (a) La compagnie fournit au client les services suivants, tel qu'indiqué dans le présent article. N

Services	N
Service Sélection de largeur de bande :	N
Accès local numérique	

Modalités générales

(b) En cas de contradiction entre le présent article et toute entente écrite ou verbale avec l'abonné, les tarifs, les frais et les conditions indiqués dans le présent article prévalent. N

(c) Durée :

La présente entente est associée à une durée minimale de contrat (DMC) de deux (2) ans.

(d) Résiliation

(1) L'abonné ou la compagnie (les parties) peut résilier la présente entente ou une partie des services en tout temps avant l'expiration de la DMC en fournissant à l'autre partie un avis écrit à cet effet trente (30) jours au moins avant la date d'expiration de la durée en cours. En cas de résiliation par l'abonné, celui-ci doit, au moment de la résiliation, régler en un seul paiement à la compagnie tous les montants en souffrance et/ou les frais de travaux, outre les frais de résiliation dont le montant correspond à 100% des revenus engagés restants. N

INSTALLATIONS SPÉCIALES  
(MONTAGES SPÉCIAUX)

Article 730

SÉLECTION DE LARGEUR DE BANDE, LIGNE SPÉCIALISÉE NUMÉRIQUE ET ACCÈS LOCAL – ENTENTE SPÉCIFIQUE D'ABONNÉ

730.9

Renseignements sur l'abonné – suite

1. Généralités – suite

Modalités  
générales

(d) Résiliation – suite

(2) L'abonné peut, sans être tenu de payer des frais de résiliation, passer à un service comparable avant l'expiration de la DMC. Un service comparable est un service dont les revenus engagés sont au moins égaux ou supérieurs aux revenus engagés associés à la période non écoulée de la DMC résiliée par l'abonné.

Tarifs et frais

(e) Ce service comprend le service Sélection de largeur de bande et les installations d'accès numérique local. Il est fourni en vertu d'un tarif mensuel unique, tel qu'indiqué dans le tableau suivant :

Emplacement	Distance (milles)	Vitesse du circuit	Tarif mensuel	Frais de service
City A – City B	50	DS-1	\$ 7,740.00	\$ 4,000.00
City C – City D	19	DS-3	4,604.00	2,000.00
City E – City D	31	DS-3	7,115.00	2,000.00
City A – City D	58	DS-3	8,042.00	2,000.00

Fin